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Írásbeli kérdés

2010 F3R 15.

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§ (2) bekezdése alapján „Mennyi ideig tart az ellenőrzési jegyzőkönyvek feldolgozása a z
MVH-nál?” címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf József földm űvelésügyi és vidékfejlesztési miniszte r
úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

A Kisszállási Mg Zrt ., (nyilvános adataik közléséhez hozzájárultak) 1002197247 regisztrációs számo n
benyújtott pályázata értelmében 100 millió forint támogatást vár, mely összegb ől a mai napig nem
kapták meg még a 70 %-ot sem .
A támogatás folyósítása vélhetően a túl- és keresztigénylések miatt akadt el . Az MVH kecskeméti
irodájában azt a tájékoztatást kapták, hogy az ellenőrzési jegyzőkönyvek még nem kerületek
feldolgozásra.
Mivel folyamatban vannak gép- és egyéb pályázataik, rendkívül fontos lenne a pénz 70 %-nak leutalása,
valamint március 15-ig el kell készíteniük a mérleget, ezért legalább a határozatra, vagy részhatározatr a
szükségük lenne .

Kérdezem Miniszter Urat :

n Miért tart ilyen sokáig az ellen őrzési jegyzőkönyvek feldolgozása az MVH-nál, ami miatt a pályázó ne m
jut az őt megillet ő támogatáshoz?

Várom válaszát .

Dr. Katona Béla ú r
Az Országgyűlés elnöke

Helyben

	

Érkelt:

Budapest, 2010 . február 15 .

Font Sándor
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1

